
Adw. Rafał Dębowski o zasadzie trójpodziału
władzy 
Gościem programu red. Agaty Łukaszewicz #RZECZoPRAWIE 13 stycznia był adw. Rafał
Dębowski, sekretarz Naczelnej Rady Adwokackiej. W rozmowie odniósł się m.in. do
"Marszu tysiąca tóg", który odbył się 11 stycznia w Warszawie. Chcemy państwa, gdzie
zasada trójpodziału władzy jest realna - powiedział.

 

(obejrzyj wywiad na kanale YouTube)
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https://www.youtube.com/watch?v=u31733vBTXE&t=47s
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